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W sprawie ograniczenia prędkości dla pojazdów powyżej 3'5 t na odcinku

DK.l (od ul. Bór do Estakady)

Zwracam się z uprzejmq prośbą o wprowadzenie ograniczenia prędkości

dla pojazdów powyżej 3,5 t ną odcinku DK-l od ul. Bor do Estakady.

Sugerowane ograniczenie ną wskazanym odcinku powinno wynosić

40 km/h, co wymagatoby wprowadzenia stosownego oznakowania, a to powinno

a,vrócić uwagę kierowców pojazdów cięzarowych, hóre wielolcrotnie

przelcraczają donuoloną prędkość dla tego typu pojazdów, czyli 50 km/h

w terenie zabudowanym.

Wskazany odcinek jest w części zamieszkaĘ _ n,vtaszczą po stronie

zachodniej DK-I, a przelcraczające don,voloną prędkość pojazdy ciężarowe

powodują spory hątas, który dokuczą mieszkańcom. ograniczenie prędkości do

40 km/h wymusi reakcję kierowców na znaki i pozwoli złagodzić niedogodności

ząmieszkiwania przy DK- I wielu mieszkańcom.

obecnie zdaję sobie Sprawę, ze ruch na DK-I jest ograniczony Ze względu

na prowadzone remonĘ i inwestycje, jednalcże polrazuje to także, ze zmniejszenie

prędkości na wslrazanym odcinku jest zalrvyażane przez mieszlrańców.

Wobec powyzszego wąrto byłoby przeanalizować propozycję i jeśli to

możl iw e wpr ow adzi ć o gr ani cz eni a,
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